
انجمن هـــای علمـــی دانشـــجویی از ظرفیت های نظـــام آموزش عالی 
کشور برای انجام فعالیت های پژوهشی به شمار می روند؛ انجمن هایی 
که به دلیل ماهیت دانشـــجویی آن، می تواند تکاپوی بیشـــتری داشـــته 
باشـــد و ســـرعت انعطاف پذیری بالاتری هم برای هماهنگی با بخش 
صنعـــت و جامعه از خود نشـــان دهد. هرچنـــد تجربه اندک آنها برای 

حضور در میدان حل مســـائل کشـــور باعث شـــده آنها نتوانند نقشـــی 
جدی در این حوزه ایفا کنند، اما واقعیت موجود در دانشگاه ها نشان 
می دهـــد چنـــدان توجهـــی بـــه این ظرفیت از ســـوی مســـئولان صورت 
ی جشـــنواره  نمی گیرد. شـــاید مهم ترین اتفاق این حوزه را بتوان برگزار
بین المللی حرکت دانســـت؛ جشـــنواره ای که عمری بیش از یک دهه 
دارد و اولیـــن دوره آن هـــم در ســـال 1387 بـــه میزبانی دانشـــگاه تهران 
برگـــزار شـــد و حـــالا به یکـــی از جشـــنواره های ســـالانه وزارت علوم در 

تبدیل شـــده اســـت. هدف اصلی آن هم نمایش فعالیت های الگوی 
انجمن های علمی و ایجاد تحرک در میان آنهاست. شانزدهمین دوره 
وز گذشته در دانشگاه شهید بهشتی به ایستگاه پایانی  این جشنواره ر
، شش کارشناس به عنوان  رســـید تا 9 دانشگاه به عنوان دانشـــگاه برتر
کارشناس برتر انجمن های علمی دانشجویی، شش اتحادیه به عنوان 
اتحادیه هـــای برگزیـــده و شایســـته تقدیـــر و انجمن هـــای مختلف 52 
دانشگاه به عنوان برگزیدگان این دوره مشخص شوند. در حاشیه این 

جشنواره نمایشگاهی ویژه آثار و دستاوردهای انجمن های دانشجویی 
وز در دانشـــگاه شـــهید بهشتی  و اتحادیه های دانشـــجویی طی ســـه ر
یر علوم و مدیران این وزارتخانه در  برپـــا بـــود و محمدعلی زلفی گل، وز
حاشیه اختتامیه از این نمایشگاه بازدید کردند. در این گزارش سراغ 
فعالان دانشـــجویی و مدیـــرکل فرهنگی وزارت علوم رفته ایم تا درباره 
چالش هایـــی که انجمن ها با آن مواجه هســـتند، گفت وگویی داشـــته 

باشـــیم که در ادامه می خوانید.

فعالان انجمن های علمی  در گفت وگو با »فرهیختگان« بودجه و عدم حمایت را  به عنوان چالش های اصلی خود  مطرح کردند

پای حرف بچه های علمی دانشگاه

مدیرکل پشتیبانی امور فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم: 

آیین نامه انجمن های علمی پس از ۲۰ سال  بازنگری شد

مهدی بادپا، مدیرکل پشتیبانی امور فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم 
درباره میزان طرح های رسیده به بخش بین الملل جشنواره بیان کرد: 
ی هم برای این دوره از  » میهمان ویژه ای در این بخش داشتیم که آثار
جشـــنواره ارســـال کردند و این میهمان مجموعه اتحادیه انجمن های 
پاســـت. ایـــن مجموعه آثـــار و فعالیت های  اســـامی دانشـــجویان ارو
تی را که داشـــتند به جشـــنواره ارسال کردند و  علمی، کتاب ها و مجا
پا در  یده انجمن های اســـامی دانشـــجویان ارو برای اولین بار آثار برگز

شـــانزدهمین جشنواره حرکت ارائه شد.« 
یم با هماهنگی شورای مرکزی اتحادیه انجمن  او ادامه داد: »برنامه دار
پا، در جشنواره های آتی دعوت ویژه ای از این  اسامی دانشجویان ارو
بخـــش داشـــته باشـــیم تا از این طریق دســـتاوردهای علمـــی ای را که 
انجمن های ما در خارج از کشور داشته اند بتوانیم در داخل به نمایش 
یم.« مدیرکل پشـــتیبانی امور فرهنگی و اجتماعی وزارت علوم  بگذار
درباره آمار کلی جشـــنواره های حرکت گفت: »این جشـــنواره در تمام 
یده  دانشـــگاه هایی تحت پوشش وزارت علوم برگزار می شود. آثار برگز
انجمن های علمی در جشـــنواره حرکت دانشـــگاهی مشخص شده و 
یده انجمن ها به بخش ملی و بین المللی معاونت  درنهایـــت آثـــار برگز
فرهنگی وزارت علوم ارسال می شود. در این دوره 1650 اثر به دبیرخانه 
جشـــنواره ارســـال شد. 75 دانشـــگاه در این نمایشگاه غرفه داشتند و 
350 نفر از اعضای انجمن های برتر در این جشنواره حضور داشتند. 
همچنیـــن 150 نفر از کارشناســـان انجمن های علمی دانشـــگاه ها در 

این جشـــنواره حضور پیدا کردند.« 

ن فرهنگی بـــا انجمن ها بیـــان کرد: »در  ی معـــاو بادپـــا دربـــاره همـــکار
ی را  یـــم و آن هم اینکه مـــا پروژه های محور ابتـــدا بایـــد نکتـــه ای را بگو
یـــم. بـــرای انجمن هـــای علمی- بـــرای فعالیت هـــای دانشـــجویی دار
ی دانشـــجویی را  دانشـــجویی نیـــز بحث انجمن هـــای علمی- فناور
یـــم. بـــه همین دلیل بعد از 20 ســـال آیین نامـــه انجمن های  درنظـــر دار
علمی را بازنگری کردیم که به زودی به دانشـــگاه ها اباغ می شـــود تا از 
ایـــن طریق انجمن هـــای علمی- دانشـــجویی علی رغم فعالیت های 
ینی و  ی، کارآفر کوسیســـتم فناور ســـابق و گذشـــته خودشان با عرصه ا

فعالیت های اســـتارتاپی آشنا  شوند.« 
او در همیـــن زمینـــه افـــزود: »همچنین تفاهمنامه ای را ماه گذشـــته با 
ی وزارت علـــوم منعقـــد کردیـــم و طبق آن قرار اســـت  معاونـــت فنـــاور
ی دانشـــگاه و همچنیـــن پارک های  معاونت هـــای پژوهشـــی و فنـــاور
ی، مسئولیت آموزش اعضای شورای مرکزی و اعضای  علمی و فناور
کوسیســـتم  شـــورای فعـــال انجمن هـــای علمی- دانشـــجویی را برای ا
ی در دانشـــگاه ها برعهده بگیرند. در همین راســـتا در ماه های  فناور
ی  پیـــش رو دوره های آموزشـــی متعـــددی را در پارک های علم و فناور
برای انجمن های علمی- دانشجویی خواهیم داشت تا دانشجویان با 
ی آشنا شوند. مرحله بعد این است  کوسیستم فناور ی و ا مقوله فناور
که انجمن ها بتوانند با اخذ پروژه هایی برای حل مســـائل کان کشـــور 
یزی داشته  یا حتی مســـائل خرد در شـــهر و اســـتان خودشـــان برنامه ر
باشـــند، درنتیجـــه بحث حل مســـاله و مقوله آشـــنایی بـــا عرصه های 

ی، از برنامه های ما برای انجمن هاســـت.« فناور
 

    انجمن های علمی اولویت وزارت علوم هستند
مدیـــرکل پشـــتیبانی امـــور فرهنگـــی و اجتماعـــی وزارت علـــوم درباره 
اقدامات در دست انجام برای انجمن ها گفت: »بحث دیگر گفتمان 
روایت هـــای پیشـــرفت در کشـــور اســـت و نیاز اســـت عاوه بـــر اینکه 
تشـــکل های دانشـــجویی و بســـیج دانشـــجویی، انجمن ها نیز فعال 
باشند. از گذشته انجمن های علمی در بازدیدهای علمی نقش آفرینی 
یزی  داشـــته اند و با توجه به این مســـاله، بد نیســـت که بتوانیم برنامه ر
در این حوزه داشته باشیم. دوره های عصر روایت پیشرفت یا سلسله 
نشست های روایت پیشرفت هم از برنامه هایی است که درنشست ها 

با انجمن های علمی دانشـــجویی مطرح شد.«
ی که  او ادامـــه داد: »دعـــوت از اســـاتید، فناوران، صنعتگـــران یا تجار

در فعالیت های شایســـته ای در زمینه پیشـــرفتی کشـــور داشـــتند هم 
یـــم بتوانیم با کمـــک انجمن های  از دیگـــر برنامه هاســـت. مـــا امیدوار
علمی، کنار بســـیج دانشـــجویی و تشـــکل ها حضور داشـــته باشـــیم، 
درنتیجه بحث گفتمان روایت پیشرفت را جزء اولویت های معاونت 

فرهنگی قرار داده ایم.« 
یح کرد: »در دوسال و اندی که همه گیری ویروس کرونا وجود  بادپا تصر
داشـــت، به اعتقاد ما فعالیت تشـــکل های دانشـــجویی متوقف شد و 
متاســـفانه فرصت بســـیار خوبی را از دســـت دادیم و ضربه مهلکی در 
ی و اجتماعی و آموزش به دانشـــگاه ها وارد شـــد. شـــعار و  حوزه فناور
اولویت اول ما در معاونت فرهنگی، حمایت از تشکل ها و انجمن های 
دانشـــجویی قـــرار گرفت و هم بســـیج دانشـــجویی و هم تشـــکل های 
یـــت هســـتند تـــا عقب افتادگی دوران  دانشـــجویی و کانون هـــا در اولو

کرونا جبران شود.« 
یح  مدیـــرکل پشـــتیبانی امـــور فرهنگـــی و اجتماعـــی وزارت علوم تصر
کرد: »بر همین اســـاس نشســـت های متعددی را برای تمام تشـــکل ها 
یف کردیم، هم در تابســـتان دوره ها آموزشـــی خوبی داشـــتیم؛ هم  تعر
نشســـت های مشـــورتی را در پویش انجمن های علمی برگزار کردیم و 
تقریبا در یک سال گذشته چهار نشست در حوزه انجمن های علمی- 
دانشـــجویی داشتیم. دعوت از دبیران انجمن های علمی دانشگاه و 
دبیران اتحادیه های انجمن علمی داشتیم. درکنار آنها دوشنبه های 

فرهنگی با کانون های فرهنگی هنری داشـــتیم.« 
او درخصـــوص بودجـــه انجمن هـــای علمـــی افـــزود: »بحـــث بودجـــه 
فرهنگی، قصه پرغصه معاونت های فرهنگی در ادوار مختلف است. 
گانه فرهنگی برای دانشگاه ها  به خوبی می دانید که تا امروز ردیف جدا
گانه داشتند و برای  وجود نداشت، یعنی سایر معاونت ها ردیف جدا
بودجه فرهنگی تنها توصیه می شـــد که 3 درصد به معاونت فرهنگی 
برسد. فرصتی که در دل تهدیدهاست در خود فرصت ها وجود ندارد، 
درنتیجه مسائل سال گذشته باعث شد مسئولان چه در دولت و چه در 
یر  ی شخص وز مجلس اهتمامی به بخش فرهنگی بورزند و با همکار
علوم در کمیســـیون آموزش و فرهنگی مجلس و دولت بحث بودجه 
گانه فرهنگی درنظر  فرهنگی به ســـامان برســـد. قرار اســـت ردیف جدا
یم  گانه فرهنگی، امیدوار یف ردیف جدا گرفته شـــود. البته بعد از تعر
ی ما افق پیشـــرفت و گســـترش فعالیت هـــای فرهنگی  افـــق پیـــش رو
اجتماعی در دانشـــگاه و حمایت های ویژه از تمام تشـــکل ها باشد.« 

دبیر انجمن زبان روسی 
دانشگاه الزهرا)س(: 

پیدا کردن اسپانسر  
چالش  فعالیت های علمی 

دانشجویان است
مهرنوش فیروزی، دبیر انجمن زبان روسی دانشگاه الزهرا)س( 
درباره اصلی ترین چالشی که انجمن علمی های کشور با آن 
روبه رو هســـتند، گفت: »بد نیســـت برای پاسخ به این سوال 
مثالی بزنم. امروز یکی از دانشجویان ما اختراع فوق العاده ای 
را انجـــام داده کـــه ایـــده جدیدی هم به شـــمار مـــی رود. این 
اختراع دستگاهی است که به بلع راحت تر کمک می کند. 
بااین حـــال مختـــرع نتوانســـته حمایت های مالـــی لازم را به 
دســـت آورده و تولیدکننده این دســـتگاه هنوز درحال پیدا 

کردن اسپانسر است.« 
کیـــد بـــر اینکـــه نبود حمایت هـــای مالـــی لازم برای  او بـــا تا
طرح هـــای دانشـــجویی را بایـــد ازجملـــه مشـــکات جدی 
فعالیت انجمن های علمی در کشور دانست، بیان داشت: 
»دانشـــگاه الزهرا)س( حمایت های خوبی را در رشته های 
روانشناســـی و علـــوم انســـانی دارد، امـــا در رشـــته هایی که 
ی  فناورانه تلقی می شـــوند، این دانشگاه پارک علم و فناور
را نـــدارد کـــه بتوانـــد از طریق آن حمایت هـــای لازم را انجام 
دهد. درحالی که این ظرفیت جزء نیازهای دانشگاه به شمار 

می رود.« 
دبیر انجمن زبان روسی دانشگاه الزهرا)س( خاطرنشان کرد: 
ی از تجهیزات لازم را در  »مشکل دیگر ما این است که بسیار
یم. بااین حال استاد ما در گروه زبان روسی  این دانشگاه ندار
به معنی واقعی حمایت های لازم را از فعالیت های انجمن 

علمی انجام می دهد.«

 دبیرکل انجمن های 
 علمی- دانشجویی 

دانشگاه یزد:
 چالش اصلی مان 

 برای فعالیت نبود 
بودجه است

وحیـــد پورعلیرضـــا، دبیـــرکل انجمن هـــای علمـــی- 
دانشجویی دانشگاه یزد در پاسخ به این موضوع که 
چالش های اصلی که با آن روبه رو هســـتند چیست، 
بیان کرد: »خوشبختانه در سال های اخیر وضعیت 
خوبی داشـــتیم و دانشـــگاه واقعا با بچه های انجمن 
تی مواجه شدیم  ی می کند اما اخیرا با مشکا همکار
که به نظر می رســـد مشـــکات شـــخصی مســـئولان با 
دانشـــجویان باشـــد و باعث شـــده طرح های انجمن 

ی غلتک نیفتد.«  رو
بـــاره چالشـــی که بـــا آن روبه رو هســـتند، گفت:  او در
»چالـــش مـــا چالش بودجه ای اســـت و بـــرای گرفتن 
بودجه واقعا به مشـــکل برخورده ایم و فعالان انجمن 
کارگاه  کـــه بـــرای  نتوانســـتند بودجـــه و مبالغـــی را 
می خواهند از دانشـــگاه بگیرند، بـــه همین دلیل کار 
برای انجمن ها ســـخت شـــده است. اما دانشجویان 
انجمن  یزد با گرفتن اسپانسر و راه حل هایی جایگزین 
توانسته اند راه خود را باز کنند و حتی در این جشنواره 
یده هم شـــدند اما از نظر پژوهشـــی باید بگویم که  برگز
ی صورت گرفته باشـــد یا پژوهش کارآمدی  گر نوآور ا
باشـــد، دانشـــگاه از انجمن هـــای علمـــی حمایـــت 
می کند اما برخی موارد مانند مســـابقات و ابتکارات 
یدادهای ملـــی از انجمن ها حمایت نمی کند.« و رو

عضو شورای نظارت بر 
انجمن های علمی- دانشجویی:

نسبت به گذشته توجه 
بیشتری به انجمن ها  می شود

روشنک مرادی، عضو شورای نظارت بر انجمن های علمی- 
دانشجویی و دبیر اسبق اتحادیه برق با اشاره به اینکه جشنواره 
حرکت مربوط به فعالیت های انجمن های علمی- دانشجویی 
می شـــود، گفت: »خوشـــحالم که توانستیم این افتخار را تکرار 
کنیم و امیدوارم در آینده شاهد درخشش انجمن های علمی 
و فعالان دانشجویی در کشور باشیم.« وی بیان کرد: »نسبت 
به گذشـــته به انجمن های علمی توجه بیشـــتری می شـــود اما 
کماکان فکر می کنم امکان ترقی و پتانسیل بسیار زیادی برای 
این پیشرفت دارند، با توجه به اینکه تشکل های دانشجویی 
هستند که به صورت تخصصی در حوزه های علمی فعالیت 
می کنند و این انجمن ها می توانند تاثیر بسزایی در ترویج علم 
در دانشگاه ها داشته باشند.« او افزود: »چالشی که بچه های 
رشته ما با آن درگیرند، این است که اکثرا درگیر شرایط تحصیلی 
خود می شوند و با توجه به سختی هایی که در رشته برق وجود 
دارد، کار کـــردن با دشـــواری همراه می شـــود، همچنین انجام 
دادن فعالیت دانشـــجویی درکنار آن برایشـــان فضا را دشوارتر 
می کند، اما خوشبختانه ما شاهد هستیم دانشجویانی که به 
حوزه فعالیت های فرهنگی ورود کرده اند، درکنار آن درس شان 
را نیز می خوانند.« دبیر اسبق اتحادیه برق اضافه کرد: »دانشگاه 
شهید رجایی که هم اکنون در آن تحصیل می کنم بستر مناسبی 
فراهـــم کرده اســـت اما فکـــر می کنم این امکان وجـــود دارد که 
حمایت از سمت دانشگاه و حتی وزارت علوم می تواند بیشتر 
باشـــد. امـــا باید بگویم نســـبت به زمانی کـــه من فعالیت های 

پژوهشی را آغاز کردم، فضا بسیار بهتر شده است.« 

دبیر انجمن عمران 
دانشگاه گلستان:

در برگزاری بازدیدهای علمی
چالش داریم

آیدا قاســـمی، دبیر انجمن عمران دانشـــگاه گلســـتان با بیان اینکه 
انجمن ها در حوزه های مختلفی مانند برگزاری کارگاه ها، اردوهای 
بازدیدی و برگزار ســـمینارها می توانند ورود کنند، گفت: »مشـــکل 
اساسی که ما داریم بحث برگزاری اردوها و حمل ونقل دانشجویان 
دختر است، یعنی در دانشکده های فنی، تعداد دانشجویان دختر 
به نســـبت پســـر بســـیار محدود بوده و در مقابل وقتی می خواهیم 
اردوی بازدیدی داشته باشیم، حتما باید یک نماینده خانم از طرف 
دانشگاه حضور داشته باشد، همین کار مستلزم صرف نامه نگاری 
زیادی با مجموعه دانشـــگاه اســـت که کار را سخت و عما انجام 
یک بازدید علمی قوی را با مشکل روبه رو می کند.« او تصریح کرد: 
»دانشـــکده های این دانشـــکده در یک محوطه متمرکز نیســـتند و 
همین مساله باعث می شود جابه جایی بین دانشکده ها برای انجام 
فعالیت های علمی از سوی انجمن ها دشوار باشد، همچنین تعداد 
اساتید در رشته عمران دو عضو هیات علمی ثابت بوده و مابقی 
به صورت استاد مدعو هستند که به دلیل بعد مسافت باعث شده 
عما نتوانیم با اســـاتید مختلف ارتباط داشـــته باشـــیم. به عبارت 
دیگر بنده امروز ترم هفتم این رشته هستم اما در تمام این سال ها 
تنها پنج تا شـــش اســـتاد را دیده ام که این خود باعث کاهش افت 
کیفیت فعالیت ها می شود.« دبیر انجمن عمران دانشگاه گلستان 
خاطرنشـــان کرد: »خوشبختانه دانشگاه گلستان همکاری خوبی 
را با انجمن های علمی دارد و با همه ایده های دانشـــجویی همراه 
اســـت، حتی برخی ایده ها که بودجه کافی را برای اجرایی ســـازی 
ندارنـــد، بعضا دانشـــگاه اقـــدام به تامین بودجه کرده و این مســـاله 
باعث می شود دانشجویان بتوانند مسیر ایده هایشان را دنبال کنند.« 

عضو انجمن علمی مهندسی 
دریا دانشگاه امیرکبیر:

دانشگاه ها برای
 انجمن های علمی 

مشوق درنظر  بگیرند
یا دانشـــگاه  رضـــا مشـــایخی، عضـــو انجمـــن علمی مهندســـی در
امیرکبیـــر بـــه چالش هـــای ایـــن حوزه اشـــاره کرد و گفـــت: »یکی از 
ی که  مشکات ما این است که بین دانشجویان و دانشگاه انتظار
باید وجود داشـــته باشد، ایجاد نمی شود، حتی وقتی انجمن های 
علمی هم وارد میدان شده تا واسط بین دانشجو و دانشگاه شوند، 
آنطور که باید به این ظرفیت توجه نمی شـــود. یکی از بســـترهایی 
که انجمن ها می توانند در آن بیشـــتر فعالیت شـــوند، حوزه ارتباط 
صنعـــت و دانشـــگاه اســـت، یعنـــی هـــر انجمـــن با توجه بـــه حوزه 
ی اش می توانـــد در ایـــن زمینـــه نقش آفرینی داشـــته باشـــد.« او  کار
افزود: »با وجود ظرفیت انجمن ها اما نه تنها دانشگاه آنطور که باید 
ی ارتباط با  ایـــن بخـــش را جدی نمی گیرد، بلکه صنعت هم برقرار
ی خـــود نمی داند. همین  انجمن هـــای علمـــی را جـــزء اولویت کار
ی  انگیزه دانشجویانی که در انجمن های مختلف  مساله طبیعتا رو
فعالیـــت می کننـــد، اثر می گذارد. یکی دیگـــر از چالش هایمان به 
مســـائل رفاهی دانشـــجویان حاضر در این انجمن ها برمی گردد.« 
یا دانشگاه امیرکبیر تصریح کرد:  عضو انجمن علمی مهندسی در
»درســـت است که دانشجویان به صورت خودش در انجمن های 
گر مشوقی برای  علمی وارده شده و شروع به فعالیت می کنند، اما ا
ایـــن حـــوزه در نظر گرفته شـــود، حتما می توانـــد در بهبود وضعیت 
اثرگذار باشـــد. به طور مثال این جشـــنواره را باید بهانه خوبی برای 
ایجاد مشوق دانست، هرچند قطعا کافی نخواهد بود.« مشایخی 
گـــر خود دانشـــگاه ها در زمینه ایجاد مشـــوق وارد  یـــح کـــرد: »ا تصر
عمل شوند و برای هر پروژه ای که دانشجو جذب می کند، بتوانند 
جایـــزه ای در نظـــر بگیرنـــد، حتمـــا می توانند به عنـــوان یک  انگیزه 
در فعالیت دانشـــجویان عمل کنند. یکی از مســـائل هم مواجهه 
اســـاتید اســـت، یعنی تقریبا در پروژه هایی که دانشـــجویان به آنها 
گر پروژه از ســـوی دانشجوی کارشناسی باشد،  مراجعه می کنند، ا
کثـــر پروژه هایی که به  چنـــدان جدی گرفته نمی شـــود. همچنین ا
این دانشـــجویان داده می شـــود به روز نیســـت. به همین دلیل بهتر 
است به این سمت حرکت کنیم که پروژه ها از صنعت گرفته شود 

تا دانشـــگاه بتواند آنها را حل کند.« 

گاه
ش

دان
گاه

ش
دان

سه شنبه  ۵ دی ۱۴۰۲ 

شماره ۴۰۴۱

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

۵

زهرا رمضانی – فاطمه طاری بخش
گروه دانشگاه

مدرک موقت فارغ التحصیلی مریم مولی فرزند عباس به شناسنامه 15 صادره از شوشتر 
یست صادره از  در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی مهندسی منابع طبیعی محیط ز
واحد دانشـــگاهی اهواز به شـــماره 12/811060168114 مورخ 1389/08/16 مفقود گردیده 
است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد 
( خیابان کارگر جنوبی  اســـامی واحد اهواز به نشـــانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر

کد پستی68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

یانی خروی فرزند قدرت اله دارای شناسنامه به  دانشنامه تحصیلی اینجانب ناهید قور
شماره 0890179417 صادره کاشمر رشته کارشناسی حقوق شماره سریال 2576506 
صادره از دانشـــگاه آزاد اســـامی واحد کاشـــمر مفقود گردیده و فاقد اعتبار اســـت. از 
یابنده تقاضا می شود گواهینامه مذکور را به آدرس: دانشگاه آزاد اسامی واحد کاشمر 

به صندوق پستی 161ارسال نماید.

دانشنامه تحصیلی اینجانب: مهدی رضاپورمشهدی فرزند حسین دارای شناسنامه 
به شماره :0921362064 صادره مشهد رشته: کارشناسی مهندسی عمران شماره سریال 
3207648 صادره از دانشـــگاه آزاد اســـامی واحد کاشـــمر مفقود گردیده و فاقد اعتبار 
است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه مذکور را به آدرس: دانشگاه آزاد اسامی واحد 

کاشمر به صندوق پستی 161ارسال نماید.
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